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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 19-06-2024 in de Stuifakkers te Rockanje  

Aanwezig: Ferry den Hoed (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Nely van de Kolk (notulist), Leen Klok (lid) Frank van 
Rongen (lid) en Sara van Wensveen. 

Afwezig met kennisgeving: Maarten-Jan de Koning (lid) en Frits van Luxemburg (lid) 

1. Opening   
Ferry opent om 20:00 uur de vergadering en legt uit dat Sara deze vergadering bijwoont om te 
ondervinden of het haar wat lijkt om lid van de Dorpsraad te worden. 
Vervolgens stelt Sara zich voor en daarna stellen de aanwezige leden zich voor aan Sara. 

2. a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 15 mei 2024 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. b. Actiepuntenlijst  
De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld: 
Punt 164: Leen en Nely zijn Gast van de Raad geweest en doen verslag.                                  
Voorafgaand aan de raadsvergadering werd door Wim Smit, Ed van Dort van Ons Brielle en 2 
griZiemedewerkers middels een presentatie uitleg gegeven over de gemeenteraad, de rollen, de 
vergaderstructuur, de commissies enz. Daarna hebben zij de raadsvergadering bijgewoond en na 
afloop was er de mogelijkheid om een vragenlijst in te vullen.  

Punt 179: De gemeente heeft toegezegd maatregelen te nemen t.b.v. het kapotte hekwerk van 
school De Zeewinde. 

Punt 60 Blijft staan, de overige actiepunten zijn afgehandeld. 

3. Vaststellen verslag van de op 3 juni gehouden bewonersavond  
Na de opmerking, dat Maarten-Jan de Koning ten onrechte als aanwezig staat vermeld, wordt 
teruggeblikt op het verloop van de avond. 
Leen merkt op, dat hij sneller had moeten ingrijpen toen er bij het agendapunt over de 
mobiliteitsvisie discussie ontstond over de snelheid op de diverse wegen en de eigen 
verantwoordelijkheid hiervoor. Uiteindelijk is er t.a.v. de mobiliteitsvisie geen input gekomen 
waarmee we naar de gemeente kunnen gaan. 
Wethouder Peter Schop nam het gedeelte van de mobiliteitsvisie een beetje over, waar hij zich 
voor verontschuldigde, maar hij kon wel goed reageren op de gestelde vragen. Dit werd niet als 
vervelend ervaren, want hij heeft tenslotte kennis van zaken. 
 

De door Leen vooraf ingeleverde vragen over woningbouw in Rockanje zijn goed meegenomen in 
de presentatie van Mw. Eijs en dhr. Van Eck van de gemeente Voorne aan Zee. Het kwam echter 
wel raar over dat er de volgende dag een persbericht volgde met wijzigingen van de 
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bouwplannen (niet doorgaan fase 3 van de Drenkeling). De gemeente heeft aangegeven dat die 
info niet op 3 juni gedeeld kon worden omdat het bestuur van de voetbalvereniging nog niet op 
de hoogte was. Volgens René was het beter geweest als er tijdens de avond was gezegd, dat er 
binnenkort een beslissing zou volgen. 

Betsy merkt op dat er in de presentatie niet over een “knarrenhof” is gesproken en René meldt, 
dat hij daar ook nog een mail over heeft ontvangen, maar hij is van mening dat die vraag tijdens 
de avond aan de ambtenaren gesteld had kunnen worden. 

Verder was de avond perfect geregeld, misschien was het praktischer geweest om een paadje in 
het midden van de stoelen te houden, zodat het makkelijker was geweest om met de microfoon 
bij de vraagstellers te komen. 

Het verslag wordt verder ongewijzigd vastgesteld en in de eerstvolgende nieuwsbrief wordt een 
koppeling naar het verslag van de bewonersavond opgenomen. 

4. Lopende zaken ter informatie  

Rapport rolstoel- en rollatorvriendelijk Rockanje  
Op 11 juli staat een overleg gepland met de gemeente waarin een reactie op het rapport wordt 
toegelicht. Jan, Leen, Nely en René nemen deel aan dit overleg. Voorafgaand aan dit overleg 
houden zij nog een voorbespreking. 
Ferry geeft achtergrondinformatie over hoe het uiteindelijk alsnog tot een afspraak is gekomen. 
 
Subsidie 2025  
De subsidie aanvraag voor 2025 is ingediend voor een bedrag van € 6.600.  
 
Verordening dorps- en wijkraden  
De commissiebehandeling van de verordening op de dorps- en wijkraden, die gepland stond 
voor 12 juni is uitgesteld omdat raadsleden niet tevreden zijn met enkele wijzigingen die het 
college heeft doorgevoerd in deze verordening. Het betreft o.a. de rol van de gemeenteraad die 
met de wijzigingen in de verordening wordt uitgehold. Ook heeft René raadslid Els Priester laten 
weten dat de regels voor subsidie onvoldoende zijn verankerd in de gewijzigde verordening.  
Voor vanavond staat de behandeling van de verordening opnieuw op de agenda en René gaat na 
afloop van deze vergadering door naar de commissievergadering. 

School routes  
Het waterschap Hollandse Delta heeft laten weten dat de schoolroute naar Brielle (Strypsedijk, 
Woudseweg en Zuurlandsedijk) wordt betrokken bij het rapport ‘Fietsnetwerk Waterschap 
Hollandse Delta’. 
 
5. Vraag van dhr. Borgonjen betreEende de Drenkeling  
Overeengekomen wordt om een reactie op te stellen t.b.v. het college en de gemeenteraad. In de 
reactie zal worden ingegaan op het feit dat de volkstuinen verdwenen zijn op de nieuwe tekening 
en dat de dorpsraad het zou betreuren als de doelstelling om voor 2030 400 woningen te 
bouwen, niet wordt gehaald. Bovendien is het aantal te bouwen sociale woningen in de nieuwe 
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fase drastisch omlaag gegaan en de dorpsraad is benieuwd of het bouwen van 400 woningen, 
waarvan 1/3 sociaal, wel mogelijk is aan de Nieuwe Achterweg. 
 
6. Mobiliteitsplan Voorne aan Zee  
Het kernteam Mobiliteitsplan Voorne aan Zee heeft, in aansluiting op een uitgevoerde enquete, 
aan de dorpsraad gevraagd aandachts-/knelpunten op het gebied van verkeer en vervoer door te 
geven. 
Samengevat zullen de volgende aandachtspunten worden doorgegeven: 
• Het gevaar van de snelheid op de Molendijk; 
• Het verkeer in beide richtingen op de Dorpsweg 
• De snelheid van het autoverkeer en de niet verlichte oversteekplaatsen op de  Alardusdreef; 
• Het openbaar vervoer (bus) die door het dorpscentrum rijdt is niet ideaal i.v.m. de 

verkeersveiligheid. Mogelijk kan de route naar het strand weer in ere worden hersteld (in de 
zomermaanden) 

• De onoverzichtelijke situatie rond het dorpsplein als gevolg van het parkeren, het laden en 
lossen van vrachtauto’s en de route voor het openbaar vervoer; 

• De zorgen om het toegenomen vrachtverkeer op N 496 (Westvoorneweg, Oudedijk en de 
Zwartedijk) 

• De onveilige fietsoversteek tussen Mercuriuslaan-Middeldijk. 
  

7. Uitnodigingen  
Op de ontvangen uitnodiging “bijeenkomst lokaal hitteplan op 9 juli 2024” wordt niet ingegaan.  
 
8. Overige onderwerpen / rondvraag  

*Ferry stelt voor om 2x per jaar een schouw te houden, bv in september een schouw over de 
staat van de trottoirs en het straatwerk en volgend voorjaar een schouw over het groen en het 
onderhoud. 

*René zal bij Wendy navragen of er een onderhoudsplan/beleid voor trottoirs is (n.a.v. de 
bewonersavond). 

*Ferry deelt mee, dat hij en René in juli een gesprek hebben met het bureau dat de centrumvisie 
heeft gemaakt. Dit gesprek zal gaan over het aanleggen van een boulevard en de bedoeling is om 
er beweging in te krijgen. In dat plan zou een prominente rol voor het Gemeentehuis als 
dorpshuis kunnen komen met bv een VVV punt. 

*De Merel is nu ons dorpshuis, maar heeft geen sfeer. René stelt voor om naar de dorpshuizen in 
Tinte en Vierpolders te gaan om te horen en te zien hoe het daar is geregeld. Dit zal worden 
opgepakt door Jan, Leen, Nely en René. 

*Ferry heeft van Westvoorne Sportief de vraag ontvangen of wij ervan op de hoogte zijn, dat de 
huur van de accommodaties per 1 augustus 2024 met 50% omhoog gaat. Nu blijkt, dat er vanaf 
seizoen 2024-2025 een semi-commercieel tarief wordt gehanteerd voor ZZP’ers en 
eenmanszaken. Voor verenigingen geldt een lager tarief. 
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9. Volgende vergadering /sluiting  
De volgende vergadering is op 14 augustus om 20:00 uur. 
Ferry sluit onder dankzegging aan de leden om 21:30 de vergadering en vraagt Sara hoe zij de 
vergadering heeft beleefd en of zij al een idee heeft of het haar wat lijkt om lid te worden. Zij gaat 
erover nadenken. 

 

 

 

 


